
Referat af seniorklubbens generalforsamling 21. marts 2023 kl. 13.00 

 

0. Valg af stemmetællere 

Birgit Thomsen og Annette Henriksen blev valgt. 

 

1. Valg af dirigent 

Kjeld Øberg blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen er indkaldt i henhold til 

vedtægterne. 

 

2. Valg af referent 

Ruth Christensen blev valgt 

 

3. Formandens beretning 

Inge Roijer aflagde beretning: 

- den ændrede betaling, fra ugentlige mønter og mobilepay til et årligt gebyr, var blevet 

gennemført med succes. 112 var tilmeldt i 2022 mod budgetteret 80. Den ekstra 

indtægt er blevet brugt til præmier. 

- glædelig stor deltagelse ved de ugentlige matcher 

- succesfuld gennemførelse af årets tur til Bornholm med 60 deltagere 

- stiftende generalforsamling  

- at bestyrelsen har holdt 3 bestyrelsesmøder og besluttet at det grundlæggende 

fundament for seniorklubben bevares 

- at der er oprettet to bankkonti. En til løbende drift og en rejsedriftskonto, hvor 

overskuddet fra Bornholmerturen er placeret 

- fremover kan betaling kun ske via Golfbox og Seniorklubbens bankkonti. Medlemmerne 

bedes derfor slette de tidligere mobilpaynumre 

- bestyrelsen har udarbejdet 2023 matchplan. Seniorpokalen uddeles fremover efter 

resultaterne fra 5 stablefordrunder, hvoraf de 3 bedste runder er tællende.  

- Inge og Arne vil fremover deles om opgaven med at opsætte matcher og lave 

resultatopgørelser. Medlemmerne bedes ved ændringsbehov derfor være opmærksom 

på, hvem de skal kontakte. Men kan se i golfboks hvem der matchleder, og 

matchlederens telefonnummer står der 

- Der er 65 tilmeldte til årets tur til Sønderjylland 

Formanden afsluttede beretningen og gav udtryk for, at bestyrelsen ser frem til og 

glæder sig til sæson 2023 

 

4. Fremlæggelse af regnskab 2022/ budget 2023 

Inge Roijer gennemgik kort det udsendte regnskab, som udviser et overskud på 7.497 kr.  

Primobeholdningen 2022 var 2.401,20 kr.  

Herudover viser status et overskud fra Bornholmerturen på 4.816,21 kr., som henstår på 

Seniorklubbens nyoprettede rejsedriftskonto. 



Foreningens samlede beholdning (driftskonto plus rejsekonto) per 1.1.2023 er således 

14.714,69 kr. 

Seniorklubbens revisor Per Knudsen har godkendt regnskab. Inge takkede for hans indsats.  

Det fremlagte budget balancerer uden planlagt overskud, idet bestyrelsen ikke ønsker 

klubben skal være overskudsgivende.   

Generalforsamlingen godkendte såvel regnskabet som budgettet.  

 

5. Fastsættelse af kontingent 2023 

Bestyrelsens forslag om 300 kr. blev vedtaget 

 

6. Forslag fra bestyrelsen 

Ingen 

 

7. Forslag fra medlemmerne 

Ingen 

 

8. Valg af revisorsuppleant 

Bestyrelsens forlag om Klaus Hansen blev godkendt.  

Dirigenten oplyste, at der ikke ville blive gennemført valg af bestyrelsesmedlemmer, 

suppleant og revisor, da nyvalg til disse poster blev gennemført på den stiftende 

generalforsamling. 

 

9. Eventuelt 

På baggrund af opfordring fra Mads Holst om, at seniorklubben afvikler 9 hullers matcher, 

havde generalforsamlingen en længere drøftelse for og imod, herunder, om de kunne være 

tællende. Ved håndsoprækning kunne det konstateres at der var 4 tilstedeværende 

medlemmer, som er interesseret i kun at gå 9 huller. 

Inge Roijer oplyste, at bestyrelsen har haft en drøftelse omkring afvikling af 9 hullers 

match, men at bestyrelsen på baggrund af dagens drøftelser vil tage det op endnu en gang. 

Generalforsamlingen drøftede også, hvorledes scores skal indberettes. Digitalt under eller 

lige efter matchen af den enkelte spiller, eller af matchledelsen. Flere af medlemmerne har 

positive oplevelser med løbende digital indberetning. Inge oplyste vedrørende 

scoreindberetning, at bestyrelsen allerede er i gang med overvejelser om elektronisk 

indberetning af de individuelle matcher. Bestyrelsen er i dialog med Peter Jelstrup, 

formand for turneringsudvalget, herom.  

 

Inge Roijer takkede afslutningsvist generalforsamlingen for de mange inputs og for det 

store fremmøde.  


